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XVII. évf. 2. szám 

2020. január 23. 

Falumegújítási díj 2018 

Elsőbbségadás kötelező 

Itt a gépjárműveknek van elsőbbségük! 

A kerékpárosoknak meg kell adniuk az elsőbb-

séget a Petőfi Sándor utcán közlekedő jármű-

veknek. (Tábla is jelzi!) 

Ez nem gyalogos átkelőhely, tehát a gyalogosok 

itt a jogszabályok alapján nem közlekedhetnek. 
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Itt a Farsang áll a bál!  

A Betterik Kft-nél újra kap-

ható a Farsangi fánk! 
 

Farsangi hangulatra tekintve 
újra indítjuk a FÁNK sütést. 

 
Februári hónapban minden 

szerdán és pénteken  
10:00-tól kapható. 

 

Február 5-én már indul 
a fánksütés! 

 
Igény esetén megrende-

lést is felveszünk! 
 

Lángos büfé  
20/ 38 46 785 

Dózsa György u. 17. 

Kedves Jakabszállásiak! 

Beköszöntöttek a mínuszok. Kérem, hogy fi-

gyeljünk oda a másik embertársunkra (persze 

jó lenne máskor is).  

 

Ha valakinek tudomása van róla, hogy a szom-

szédságában, ismeretségi körében él olyan 

személy, aki fokozott figyelemre szorul, az ké-

rem jelezze a Polgármesteri Hivatal titkársá-

gán, vagy akár nálam.  

KÖZÖS A FELELŐSSÉGÜNK EGYMÁSÉRT! 

 

Aki teheti, látogassa meg hozzátartozóit, vagy 

legalább telefonon hívja fel őket.  

Nagyon hasznos lenne, ha olyan he-

lyiségekben, ahol tartózkodnak, jól 

látható helyen ki kellene írva veszély 

esetén, hogy kit és milyen telefonszá-

mon lehetne értesíteni. 
 

A napokban a polgárőrség a rendőrség segít-

ségével csak több órás telefonálás után tudott 

elérni egy hozzátartozót. Ha van elérhetőség, 

azonnal tudtak volna intézkedni. 

 

Sok idős ember szégyelli, hogy segítségre len-

ne szüksége, ezért néha azt mondják, hogy 

minden rendben van, de ez sajnos nem fedi a 

valóságot, ezért célszerű erről a gyermekeik-

nek a saját szemükkel is meggyőződni! 

 

Ha valaki nem a megszokott ritmusban éli az 

életét, arra figyeljünk fel! (Nem füstöl a kémé-

nye, nem üríti a postaládáját, nem jár ki a ház-

ból, stb...) 

 

Jó ötlet lehet, ha egymáshoz közel lakó idős 

emberek megállapodnak, hogy naponta köl-

csönösen meglátogatják egymást, vagy telefo-

nálnak egymásnak. 

 

Akinek problémája van a kéményével, az tele-

fonon a 1818-as ingyenesen hívható számon 

a 9-es választógomb, majd az 1 választógomb 

megnyomása után tud időpontot egyeztetni a 

kéményseprésre. 

 

Segélyhívószám: 112 

Mentők: 104 

Rendőrség: 107 

Tűzoltók: 105 

 

Tanyagondnok Kálmán Mihály: 0620/346-

8533 

Tanyagondnok Pomozi Sándor Attila 

0630/993-6593 

Mezőőr Seres Gábor 0620/23-24-531 

Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke 

Szabó Mihály 0620/323-4031 

Autóklub segélyhívó: 188 

 

Minden élet számít, remélem tudunk minden-

kinek időben segíteni, aki rászorul! Fontos, 

hogy az állatokról, madarakról is gondoskod-

junk etetéssel, száraz, védett hellyel. 

Barátsággal: Szabó György Róbert polgármes-

ter 0620/ 939-2398 
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Időutazás a Gedeon tanyán 

 

Betyár kutya barátságos 

farok csóválása és a kapir-

gáló tyúkok látványa min-

dennapos Gedeon Zsol-

téknál. Hamisítatlan tanya-

si környezet fogadja az ér-

kezőket. A tulajdonosok 

álma az 1990-es indulás-

kor az volt, hogy a gazda-

ság hasonlítson egy másfél 

évszázaddal ezelőtti tanyá-

ra, annak minden kelléké-

vel együtt. Jelen vannak az 

őshonos állatok, köztük a 

szürkemarha, a racka bir-

ka, lovak, illetve a magyar 

puszta, annak minden szépségével. Gedeon Zsolt 

először arról mesélt, mi a tanya varázsa, amiért 

egyre több vendégük látogat vissza újra és újra. 

 

- Az úgynevezett élő tanyára, ahol látnivalók fo-

gadják a látogatót, az állat és növénytermesztés-

hez kapcsolódó élet folyik, szükség van. Mi sem 

bizonyítja ezt jobban, mint, hogy vannak olyan 

törzsvendégeink, akik a nyitás óta minden évben 

visszatérnek, de azt gondolom, hogy ez az életfor-

ma nyugodtságot, kiegyensúlyozottságot nyújt. Az 

ember azt érezheti, hogy van még olyan része a 

világnak, ahol rend van. Ez lehet az az érzés, ami 

az embert megfogja, ha tartósan nálunk lakik. 

 

- Milyen visszajelzéseket kapnak még a turisták-

tól? 

 

-Mind a két véglettel találkoztunk már. Egy ara-

nyos, negyvenes anyuka érkezett Budapestről a 

két kislányával, a gyerekek azonnal birtokukba 

vették a játszóteret, szaladtak a kis nyuszik után. 

Majd eltelt két óra, és az anyuka azt mondja, 

hogy rendezi a számlát, de neki vissza kell men-

nie Budapestre. Azt mondta, hogy minden rend-

ben a helyszínnel, de ezt a csendet nem bírja. Őt 

az nyugtatja meg, ha 7 percenként fékez a villa-

mos, vagy megáll a kék busz a ház előtt. Én ezt 

megértem, hiszen többfélék vagyunk. A másik 

véglet pedig nemrég esett meg, bejött egy társa-

ság kávézni, és 17 napig maradtak. Ritka az, 

hogy nem érzi magát jól a vendég. Mi nagyon el 

vagyunk kényeztetve, szerencsére zömében olyan 

turisták látogatnak el hozzánk, akiknek igénye 

van egy élő tanyára 30 hektáros területtel, föld-

műveléssel, állattenyésztéssel, vagy csak szeret-

nék megismerni ezt az életformát. 

Nagyon ritka, hogy konfliktusunk legyen vendég-

gel.  

 

-Köztudott, hogy a környezeten kívül a gasztronó-

miára is figyelmet szentelnek. Miben mutatkozik 

ez meg? 

 

-Igen, készítünk szürkemarha szalámit, zöldspár-

ga port, búzahúst, hogy csak néhány terméket 

említsek. A tevékenységek megosztódnak nálunk, 

elsősorban én foglalkozom a turizmussal, édes-

anyám és az öcsém az agrár-feladatokkal, ezen 

belül a házi termékek engedélyeztetése is a test-

vérem reszortja. Természetesen mindenki min-

den feladatot elvégez, de minden területnek meg-

van a felelőse. 

 

-A termékfejlesztések hogyan indultak el, és mi-

lyen céllal? 

 

-Mindegyiknek története van. Az első két szürke-

marhánk Zsófi és Dönő 1991-ben került hozzánk. 

Amikor a szürkemarha gulyánk 15-17 fősre duz-

zadt, akkor már megvolt a jogszabályi háttér, 

hogy mi magunk is vágjunk belőlük. Érdekelt, 

hogy milyen lehet a szürkemarha kolbász és sza-

lámi, ezért kipróbáltam. Nekem ezek sokkal job-

ban ízlenek, mint a disznóból készült kolbászok. A 

vendégeknek is ízlenek.  

A kíváncsiság viszi bele az embert olyan dolgok-

ba, amelyek aztán kinővik magukat. A spárgával 

még egyszerűbb dolog történt. Az egyik évben na-

gyon sok termett belőle, és keveset akart fizetni 

érte a felvásárló. Úgy döntöttünk, nem adunk túl 

rajta. Két feldolgozási módot alkalmaztunk: a fe-

hérspárgát édesanyám édes-savanyú lébe tett 

el. Ez a termékünk a 77. OMÉK kiállításon külön-
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díjat is nyert. A másik a zöld spárga, amit bevizs-

gáltattam, és kiderült, olyan mennyiségű és minő-

ségű vitaminokat és nyomelemeket tartalmaz, 

amely az emberi szervezet számára nélkülözhetet-

len. Gondolkodtunk, milyen eljárással tartósítsuk 

úgy, hogy a beltartalom ne nagyon sérüljön, és 

akkor kitaláltuk, hogy zöldspárga őrleményt állítot-

tunk elő belőle, amely semmiféle adalékanyagot 

nem tartalmaz. 

A búzahús készítésének ötletét is az élet hozta. 

Ugyanis az első vegetáriánus kérések kapcsán a 

szokásos rántott sajt, és gomba mellett hússzerű 

élelmiszert szerettünk volna elkészíteni, aminek 

nincs köze a húshoz. A sors úgy hozta, hogy egy 

egészéges életmódtábornak adtunk otthont a ta-

nyán, amikor is egy élelmiszerkémikus egy furcsa 

állagú élelmiszerrel állt elő, mely a gyerekeknek 

nem ízlett. Anyukám úgy gondolta, lehetne ebből 

valami finomat varázsolni. Kb. 3 éven keresztül 

kísérleteztünk vele, mire néhány igazán jó elkészí-

tési módot találtunk. Ez a különlegesség „búza 

aranya” néven fut, és nagyon szeretik a vendége-

ink. Az OMÉK-ra is elvittük. Ez egy olyan búzafe-

hérje, aminek a fehérje tartalma a csirkemellével 

egyezik meg. Semmi köze a húshoz, de úgy lehet 

vele dolgozni a konyhában, mint a hússal. Jól ve-

szi fel a fűszereket, és minden konyhatechnológi-

át bír, kivéve a mikrohullámú sütőt.  

Az általunk előállított termékek helyben és 40 km-

es körön belül értékesíthetők, valamint Budapes-

ten. Valójában nehézségek sorával találkoznak 

azok, akik kézműves terméket szeretnének érté-

kesíteni. Nem piacképes, legfőképp a mennyiség 

miatt, az ipari előállítás mellett labdába nem rúg-

hatunk. Kecskeméten szoktak szervezni helyi ter-

mék ünnepet, ami jó dolog, mi is el szoktunk men-

ni rá. A publikum ilyen rendezvényeken szembesül 

azzal, hogy milyen sok értékes terméket állítanak 

elő a környékbeli termelők. Azért a minőségért és 

biztonságért, amit a gazda adni tud a termékéhez 

az ipari előállítású készítmények árához képest a 

20-30 százalékkal magasabb árat egyre több em-

ber rászánja. 

 

-A lovagoltatást is nagy tetszésnek örvend a ven-

dégek körében? 

 

-Érdekes, hogy a lovaglási kedv változó intenzitá-

sú. Előfordul, hogy sokan jönnek hozzánk ebből a 

célból, de vannak gyengébb évek is. A lovaglás 

oktatását és az egyéni lovaglási lehetőséget a ta-

nyánk elindításával együtt kezdtük el. 6-7 év óta 

stabilan ugyanazokat a lovakat tartjuk, ezért, ha 

visszatér egy vendég, megtalálja azt az állatot, 

melyen legutóbb ült. Mindenesetre itt vannak a 

lovak 10 hektáron, és boldogok… 

 

-Jut idejük arra, hogy néha Önök is lovagoljanak? 

 

- Ellátjuk őket, de évek óta nem jut idő a lovaglás-

ra. Tipikus magyar vállalkozás vagyunk, a minimá-

lis létszámhoz képest 2 fővel kevesebben dolgo-

zunk. 30 hektár terület, amit művelünk, csaknem 

200 állatot látunk el, és mellette a vendéglátás is 

leköti az energiáinkat, tehát nem egyszerű a hely-

zetünk, de örömmel tesszük. Az a baj, hogy tele 

vagyunk még ötletekkel, melyeket menetközben 

meg is valósítunk. Utoljára 10 évvel ezelőtt voltam 

nyaralni, de megmondom őszintén, annyira nem 

hiányzik. 

Valójában egy kirándulás az életünk. Ha nagyon 

szeretne az ember egy kicsit egyedül lenni, mert 

tele van a feje, akkor lemegy a csaknem 10 hek-

táros Görbeszéki tó elméleti tómeder szélére, ahol 

legelésznek a jószágok, 20 percig nézi őket, és 

utána úgy érzi, nincs itt baj. 

Ebben a szikes tómederben méteres víz volt 100 

évvel ezelőtt, nyírás előtt hosszában úszatták át a 

birkákkal a tavat, hogy kifürödjék a koszt, és így 

tisztább gyapjat kaptak a gazdák. Manapság is 

lenne értéke ennek a tónak, egy élőhely rekonst-

rukciós pályázattal nagyon értékessé tudna válni 

nem csak a környéken lakóknak és a turistáknak, 

hanem a gázlómadaraknak is. Tervünk, hogy visz-

szaállítsuk ezt a tavat eredeti állapotába. 

Natura 2000 területről van szó, valószínűnek tar-

tom, hogy kikerül előbb- utóbb olyan vízhelyreállí-

tási pályázat, amelybe ez a projekt belefér. 

 

-Addig is bizonyára vannak más terveik is. 

 

-Igen, a hagyományőrzés mentén haladva megszü-

letett néhány ötlet a fejünkben. Korábban is ezen 

az elven indult el a tanyán az ősi szürkemarhák 

tenyésztése is. Ezeknek a gyönyörű jószágoknak 

megvan a története. Együtt jöttek a honfoglaló 

magyarokkal erre a területre. Később a 13. és a 

14. század éveiben az igazi gazdagság alapját a 

marhakereskedelem jelentette. A Zrínyiek a török-

kel vívott harcaikat a marhakereskedelemből 

származó pénzeikből finanszírozták. Olvasmánya-

inkból emlékszünk, hogy a magyar szürkemarhát 

lábon hajtották Bambergig. Ez Bajorország egyik 

legjelentősebb városa volt, ahova 800-1000 db 

marhát számláló gulyát hajtottak el innen, Bugac-

ról. Az út 3 és fél hónapig tartott. Az állatok mindig 

hiánytalanul érkeztek meg, sőt több marha ért cél-

ba, mivel útközben születtek borjak. Ennek a tör-

ténetnek tisztességes lenne részünkről emléket 

állítani. Ezért felvettük a kapcsolatot a bambergi 

polgármesterrel, aki nyitott az együttműködésre. A 

városi könyvtárukban eredeti dokumentumok ta-
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lálhatóak arról, ahogyan könyvelték a vágóhídon 

a beérkezett magyar szürkéket, és arról is, hogy 

hol pihentették őket, mielőtt bekerültek a vágóra. 

Az egy kerületi számon nyilvántartott, 16 méter 

széles Hajtó útra, úgy gondolom, hogy egy szép 

díszkaput kellene állítani. De arra is van ötlet, 

hogy látványos, egyedi attrakcióként hogyan le-

hetne felidézni a marhahajtást. 

 

-A kapu és a tó jövőbeli tervek, de volt-e más 

olyan ötlet, melyet sikerült megvalósítani? 

 

-Két pályázat segítségével két álmunkat váltottuk 

valóra, nagyjából 7 évvel ezelőtt. Az egyik a Csil-

lagház, amelyet támogatásból felépíthettünk, há-

rom apartmannal, nagyjából 600 méter távolság-

ra a tanya főépületétől. Ez szálláshely bővítés cél-

jából készült. Illetve a közelmúltban egy Kisfaludy 

pályázat indult panzió felújítás céljából. Mivel 90-

ben indultunk, így eljött az idő, hogy hozzányúl-

junk az épülethez. Ha minden jól megy, lesz egy 

nagyobb konyhánk és fölötte négy szobát is kiala-

kítunk. Nagyon várjuk, hogy elkészüljön. 

 

-Gondolkodott már azon, hogy ki veszi majd át 

öntől a stafétabotot? 

 

-Az utódlásról kellene gondolkodnunk, ami nem 

könnyű dolog. Úgy hiszem, az öcsém vagy a lá-

nyom veheti át anyám után és utánam a tanya 

irányítását. Mindenesetre, ha ez a tanya elfe-

csérelődne vagy, ha eladná valaki, az nagyon fáj-

na nekem, ezért időben gondoskodnom kell arról, 

hogy valaki átvegye majd tőlem, és legalább olyan 

lelkesedéssel és örömmel vigye tovább, mint én. 

INGYENES SZŰRÉSI PROGRAM 

A „Három generációval a települések egészségéért” program keretében, 
Egészségünk megőrzése érdekében különböző INGYENES szűrési lehetőségek nyíltak  

JAKABSZÁLLÁSON! 
 

SZŰRÉSEK: 
-INFARKTUS KOCKÁZATÁNAK ELEMZÉSE 

-RITMUSZAVAR SZŰRÉSE 
-ÉRZSŰKÜLET SZŰRÉSE 

-RÁKOS BETEGSÉGEK (VASTAGBÉLRÁK, EMLŐDAGANAT, MÉHNYAKRÁK) SZŰRÉSE 
-AGYI KERINGÉSZAVAR- DEMENTIA SZŰRÉSE 

 
SZAKTANÁCSADÁS: 

-INGYENES PSZICHOLÓGIAI TANÁCSADÁS 
-GYÓGYTORNA 

-DIETETIKAI TANÁCSADÁS 
-KARDIOLÓGIAI VIZSGÁLATOK 

 
Ez a program INGYENES és a lakosság számára HELYBEN érhető el! 

IDŐPONTÉRT A HÁZIORVOSI RENDELŐKBEN LEHET JELENTKEZNI! 

TEGYÜNK EGYÜTT EGÉSZSÉGÜNKÉRT! 



Jakabszállási Hírlevél—Az életünk része 1993 óta!   7 

 



Jakabszállási Hírlevél—Az életünk része 1993 óta!   8 

 



Jakabszállási Hírlevél—Az életünk része 1993 óta!   9 

 



Jakabszállási Hírlevél—Az életünk része 1993 óta!   10 

 

Tanulni sohasem késő 

 

Jakabszállás díszpolgárára, Szabó 

Mihály több mint negyven éve vesz 

részt a helyi közéletben, és még ma is 

korát meghazudtoló lendülettel végzi 

az önként vállalt feladatait. Egyebek 

közt nevéhez fűződik a település népfő-

iskolája. A róla írott portré a Szabad 

Föld 2019. december 13-i számában 

jelent meg, amit az alábbiakban mi is 

közlünk.  

Szabó Mihály különleges rekordot 

tudhat magáénak. Szülőhelyén, a Bács-

Kiskun megyei Jakabszálláson negy-

venkét éve vesz részt a helyi közélet-

ben. Huszonhét esztendősen lett ta-

nácselnök, a rendszerváltás után pedig 

polgármesterként folytatta, majd úgy 

gondolta, hogy harminchét évnyi szolgálat után 

nyugdíjba megy és átadja helyét a fiatalabbaknak. 

Aztán másként alakult: megválasztották önkor-

mányzati képviselőnek, immáron másodszor, így 

továbbra is a falujáért dolgozik. Ha lehet azt mon-

dani, még nagyobb lendülettel végzi a vállalásait, 

amiből annyi van, mint égen a csillag. Hogy csak 

néhányat említsünk: életben tartja a népfőiskolát, 

irányítja a szociális és egészségügyi bizottság 

munkáját, kiveszi részét a polgárőrség feladatai-

ból, intézi a helyi sportegyesület ügyeit, miközben 

a megyei labdarúgó-szövetség társadalmi elnöke-

ként is tevékenykedik. 

Nézzük például a népfőiskolát, ami önmagá-

ban véve is egyedi kezdeményezésnek számít, 

nemigen találni hozzá hasonlót, már csak azért 

sem, mert sokan úgy gondolják, az ilyesféle isme-

retterjesztés felett eljárt az idő. A most hetven esz-

tendős Szabó Mihály azonban erről egészen más-

ként vélekedik. Pályája elején, fiatal agrárszakem-

berként megtapasztalta, hogy igenis szívesen ve-

szik az emberek, ha ellátják őket számukra fontos 

információkkal. Maga is azt vallja: nem számít a 

kor, tanulni sohasem késő. Ebben nyugdíjasként 

követendő példát mutat, hiszen most is jár külön-

böző tanfolyamokra, előadássorozatokra, vehetjük 

úgy, hogy ez valamiféle bizonyítási vágy önmagá-

val szemben. De hogy másokat is motiváljon, 

1993-ban megszervezte a Jakabszállási Népfőis-

kolát. Úgy gondolta, ha lesznek érdeklődők, azo-

kat inkább a mezőgazdasági idényen kívül, az ősz-

től tavaszig tartó időszakban lehet mozgósítani. 

Szabó Mihály titkon arra is számított, hogy így kö-

zelebb kerülhetnek egymáshoz a községben élők, 

tájékozottabbak lesznek és véleményt cserélhet-

nek egymással. 

Huszonhat év elteltével nyugodt szívvel ki 

lehet jelenteni, hogy a népfőiskola elérte az indu-

lás elején kitűzött célokat. Az előadások témái fe-

lettébb változatosak, nyilván a hallgatóság érdek-

lődése is meghatározza, hogy mivel foglalkozza-

nak. Nincsenek korlátok, így a mezőgazdaságtól 

kezdve az egészségügyön, a valláson át a történe-

lemig sokféle részterület bekerült már a program-

ba. Szabó Mihály kiterjedt kapcsolatrendszert 

ápol, mindig sikerül megnyernie a téma legkivá-

lóbb képviselőit, országos szaktekintélyeket a 

programokhoz. Szólt referátum például a vízgaz-

dálkodásról, a naspolyatermesztésről, a népi taní-

tókról, az adózásról, de tartottak már borkóstolót, 

sőt egy alkalommal lapunk is bemutatkozhatott. A 

népfőiskola szűkebb csapatának tagjai hónapo-

kon át zajló kutatómunkával feltárták a helyi érté-

keket, lajstromba vették a legkiemelkedőbb szel-

lemi és tárgyi emlékeket – s meglepően sok kincs-

re találtak.      

A népfőiskola negyvenöt taggal indult, és 

most is ennyien vannak. De amikor az agrárvilág 

aktualitásai kerülnek terítékre, olyankor a kör-

nyékbeli őstermelők is megjelennek, bizonyítván 

azt, hogy az őket érintő kérdésekről első kézből 

szeretnének tájékozódni. Szabó Mihály arra azon-

ban ügyel, hogy a politika kívül maradjon. Vannak 

szívügyei, köztük a határon túli magyarság érték-
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tárainak bemutatása, az ezekről szóló filmeket 

nagyon kedveli a közönség. Ahogyan az előadá-

sok utáni termékbemutatóknak is mindig sikere 

van, ilyenkor szerény ajándékot is kapnak a 

résztvevők. Alkalomadtán kirándulások, színház-

látogatások teszik változatosabbá a népfőiskolai 

kínálatot. Ha mások is szeretnék követni a jakab-

szállásiak példáját, és lakóhelyükön az övékéhez 

hasonló közösséget szerveznének, ne számítsa-

nak általános receptre. Csak az a kezdeménye-

zés válhat sikeressé, amelyik a település sajátos-

ságaira építkezik. 

Szabó Mihály életútja nem volt küzdelmek-

től mentes, de soha nem felejtette el, honnan jött 

és hová jutott. Faluvezetőként sok szép ered-

ményt ért el, néha kellő paraszti virtussal ki kel-

lett játszania a döntéshozókat. Amikor nem lehe-

tett külterületen benzinkutat építeni, ő azt találta 

ki, hogy akkor legyen az úttól pár száz méterrel 

beljebb, a kukoricatáblától úgysem látják az el-

lenőrök. Repülőtere pedig úgy lett Jakabszállás-

nak, hogy arra nem kaptak engedélyt, almatárol-

óra viszont igen. Elkezdtek tehát almatárolót épí-

teni, majd módosítgatták a terveket s a végére 

repülőtér lett belőle. Nincs tehát veszett ügy. Aki 

tenni akar valamit lakóközössége érdekében, az 

meg is találja a módját, leküzdi az akadályokat. 

Borzák Tibor 

2020. január 29. szerda 17 óra Polgármesteri Hi-

vatal oktatóterme  

Zoboralja Kollégium értékfeltáró munkájának be-

mutatása filmvetítés keretében. 

 

A Kárpát-medence legészakibb magyar nyelvszige-

te Zoboralja vagy más nevén Zobor-vidék, amit 

tájépítészeti szempontból is rendkívül gazdag kin-

csekkel rendelkező tájegység. 

Meghívott vendég Belicza András szerkesztő. 

 

 

2020. február 5. szerda 17 óra Jézus Szíve Római 

Katolikus Templom  

A 2020-as Budapesti Eucharisztikus Kongresszus 

szerepe hitünk erősítésében. 

Előadó: Dr. Kiss-Rigó László Szeged-Csanád Egy-

házmegye püspöke. 

 

 

2020. február 12. szerda 17 óra Polgármesteri 

Hivatal oktatóterme 

Bács-Kiskun Megyei Kórház bemutatása és fej-

lesztési terve 

Előadó: Svébis Mihály főigazgató. 

 

 

2020. április 1. szerda 18 óra Sántha György Mű-

velődési Ház  

Lezsák Sándor a Magyar Országgyűlés Alelnöké-

nek előadása életútjáról, parlamenti munkájáról. 

 

Jakabszállási Népfőiskola programja 

Szóróanyagok kézbesítése 

Kérjük Önöket, hogy amennyiben nem kérnek 

szóróanyagot (hirdető újság, hirdetési szóró-

lap) akkor azt a postaládán jól olvashatóan 

kiírni szíveskedjenek. 

Valamint szeretnénk kérni, hogy a postaláda 

alatt vagy mellet egy tárolásra alkalmas pet 

palackot szíveskedjenek elhelyezni a szóró-

anyagok részére, hogy a hivatalos iratok ne 

tudjanak el vagy összekeveredni. 

Együttműködésüket köszönik a hirdetési újsá-

gokat és szórólapokat kézbesítők 

 

Kérjük, hogy mind a postaládákat, mind a szó-

róanyag elhelyezésére alkalmas tárolókat 

vagy a telekhatárra, vagy a telekhatártól a 

közterület irányába szíveskedjenek elhelyezni. 

Magánterültre sem a postás munkatárs, sem 

a szóanyag kézbesítő nem mehet be. 
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